
Fra: Stian Hodnekvam <shodnekv@gmail.com> 
Sendt: 3. oktober 2017 21:08 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Ang bredbåndsutbygging 
 

Hei! 

 

Så vidt meg bekjent så skal Myking bygges ut med fiber (selv om det ikke viser på kartet som 

ble lagt ut på deres facebook sider), ser også der at Hodneland skal bygges ut. 

 

Er området på Hodnekvam også en del av denne utbyggingen ?  (tenker da på strekning fra 

myking til hodneland). 

 

 

mvh 

 

Stian 


